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Protokół Nr 41/22 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 25 lipca 2022 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro, w godzinach 

9:00 – 10:00. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący Komisji 
Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 
Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski.  
W posiedzeniu uczestniczył także: Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Szarych Szeregów – 
Mateusz Sadowski.  

 
Dotyczy punktu nr 1 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie komisji i powitała wszystkich 
zebranych. 
 
Dotyczy punktu nr 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że obecny punkt dotyczy ustalenia porządku 
obrad. Następnie odczytała proponowany porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu. 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Posiedzenie wyjściowe do Szkoły Podstawowej Nr 5 w celu rozpoznania sytuacji związanej z 
powstaniem oddziałów przedszkolnych (stan przygotowań, ocena zainteresowania rodziców) 
– wyjście Komisji do Szkoły Podstawowej Nr 5.  

4. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne.  

 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad.  
 
Dotyczy punktu nr 3 

Posiedzenie wyjściowe do Szkoły Podstawowej Nr 5 w celu rozpoznania sytuacji związanej z 
powstaniem oddziałów przedszkolnych (stan przygotowań, ocena zainteresowania rodziców) – 
wyjście Komisji do Szkoły Podstawowej Nr 5.  

 
W tym punkcie obrad Członkowie Komisji udali się do Szkoły Podstawowej Nr 5, gdzie odbyło się 
spotkanie z Panem Dyrektorem Mateuszem Sadowskim.   
 
Po przybyciu na miejsce spotkania Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przedstawiła się i przywitała 
z Panem Dyrektorem, przedstawiła członków komisji i zapoznała z celem wizyty.  
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Dyrektor Szkoły Mateusz Sadowski po wstępnym przywitaniu członków komisji zaproponował 
obejrzenie pomieszczeń przygotowanych dla oddziału przedszkolnego.  
 
Członkowie komisji obejrzeli dwa pomieszczenia - salę przeznaczoną do celów dydaktycznych oraz 
salę do celów wypoczynkowo-relaksacyjnych.  Członkowie komisji zapoznali się z wyposażeniem ww. 
sal, które Pan Dyrektor szczegółowo zaprezentował.  
 
Kolejnym celem wizyty w szkole była analiza bezpiecznego przemieszczania się i korzystania przez 
dzieci z szatni i toalet.  Członkowie komisji uznali, że szatnie, jak i toalety zostały przystosowane do 
potrzeb małych dzieci. Na uwagę zasługuje fakt umieszczenia oddziału przedszkolnego na parterze i 
przygotowanie oddzielnego wejścia przeznaczonego tylko dla dzieci z oddziału przedszkolnego, co 
członkowie komisji uznali za bardzo dobre rozwiązanie.   
 
Członek Komisji Włodzimierz Borowik zapytał, czy sąsiedztwo sali gimnastycznej nie będzie zbyt 
głośne?   
 
Dyrektor Szkoły Mateusz Sadowski stwierdził, że nie widzi takiego zagrożenia, gdyż pomieszczenia są 
wyciszone.   
 
Podczas oglądania pomieszczeń Członek Komisji Krzysztof Grygoruk dopytał, czy oddziały 
przedszkolne mają jeszcze jakieś potrzeby zakupowe?  
 
Dyrektor Szkoły Mateusz Sadowski odparł, że środki z Urzędu Miasta przeznaczone na 
przystosowanie szkoły do rozpoczęcia pracy oddziału przedszkolnego są w pełni wystarczające i na 
dzień dzisiejszy nie widzi dodatkowych potrzeb.  
 
Członkowie komisji kończąc wizytę w placówce uznali, że pomieszczenia przygotowane dla oddziału 
przedszkolnego są gotowe na rozpoczęcie pracy od 1 września 2022 r.   
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podziękowała Panu Dyrektorowi za życzliwe przyjęcie i 
udzielenie wyczerpujących informacji. Na zakończenie złożyła życzenia na nadchodzący rok szkolny 
2022/2023 całej Radzie Pedagogicznej. 
 
Dotyczy punktu nr 4  
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji zamknęła obrady komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 

Eugenia Kruk 


